

### Hush Puppies apparel (F20)

- 5% off on total bill with minimum purchase of RM50 & above.
- 总账单可获5%折扣 (最低消费50令吉或以上方有效)



### LETEN (F60a)

- Purchase RM50 and above and get free Crispy Spring Rolls (before prevailing tax)
- 凡单张收据最低消费满50令吉, 可获赠一份酥脆春卷。



### mont-bell (F10)

- 50% discount on selected item. Coleman PFD, Coleman Water Recreation Category, Montbell Insulation Category
- 指定物品折扣 50%: Coleman PFD, Coleman Water Recreation Category, Montbell Insulation Category

mont-bell

### NAUTICA (F87-87a)

- Buy 3 item and get extra 25% discount (For selected items only)
- 凡购买3个指定物品, 即可享额外25%折扣。



### Para Thai (F56)

- Spend RM50 and above and get free Crispy Spring Rolls (before prevailing tax).
- 凡消费50令吉或以上, 即可获赠免费香酥春卷。



Terms & Conditions:  
 • Total food bill.  
 条款:  
 • 食物总帐单。

### PUMA (G100)

- 10% discount on total purchase of any amount.
- 总消费可享有10%折扣。



Terms & Conditions:  
 • Excluding other in-store promotions.  
 条款:  
 • 此促销不包括正在进行的促销活动。

### SOLAR TIME outlet (F24a)

- 10% off on selected items.
- 特定商品可享有10%的折扣。



### The Chicken Rice Shop (F60)

- Purchase RM65 and above and get Free ONE (1) Regular Penang Rojak.
- 凡单张收据最低消费满65令吉, 可获赠一份檳城罗惹。



### Terms and Conditions

1. This Tourist Privilege Pass is only valid at participating outlets in Mitsui Outlet Park KLIA Sepang.
2. This Tourist Privilege Pass is only valid till the date as stated on the card.
3. The Tourist Privilege Card must be presented before making payments at participating outlets.
4. Entitlement for discounts or other offers are subjected to terms and conditions set by individual outlets.
5. Mitsui Outlet Park KLIA Sepang reserves the right to change the terms and conditions of this Tourist Privilege Pass as it deems fit, without prior notice.
6. The promotion/discount is only valid upon operation of the outlet.

### 条款与条件

1. 此游客特别优惠券只限于在三井奥特莱斯购物城的商店里使用。
2. 此游客特别优惠券的有效期限一概如卡上所示。
3. 在三井奥特莱斯购物城里任何商店结帐前, 必须先出示此卡。
4. 任何优惠与折扣的权利将依据各商户的条款与条件而定。
5. 三井奥特莱斯购物城有权利修改任何适宜的条款, 且恕不另行通知。
6. 优惠仅限于在营业的商店。

## TOURIST PRIVILEGE PASS 贵宾专属优惠卷

English | 简体中文

### AKEMI UCHI (G12)

- 5% off on every 3 sets of bedlinen.
- 凡购买3套床单可享有5%折扣。



### BALLY (G31)

- Additional 10% discount on total purchase of RM1,000 and above in a single receipt.
- 凡单张收据购买1,000令吉或以上, 即可享有额外10%折扣。



Terms & Conditions:  
 • Not valid with other in-store promotions.  
 条款:  
 • 此促销不能与其他优惠同时使用。

### Beauty SCENTS (G34)

- Instant rebate of RM50 with purchase of 2 selected items worth more than RM300 in a single receipt.
- 凡单张收据购买两个价值300令吉或以上的指定商品, 即可享有50令吉即时回扣。



Terms and conditions apply. 须符合条款。

### Beryl's CHOCOLATE & CAFE (G49)

- Purchase RM88 and above and get FREE 1 Assorted Chocolate 100g or 1 Camior 3in1 Bar Chocolate 150g.
- 凡消费88令吉或以上 可获赠100克装 Assorted Chocolate 或150克 Camior 3in1 Bar Chocolate



**BONIA (G59)**

- RM80 instant rebate on minimum purchase of RM800 in a single receipt.
- 单张收据消费满800令吉以上, 可享受80令吉回馈。

**BONIA****BROOKS BROTHERS (G30-30a)**

- Enjoy extra 10% off on purchase of RM990 and above in a single receipt. Terms & Conditions apply.
- 单张收据消费满990令吉或以上, 可享受额外10%优惠。须符合条规。

**CARLO RINO (G13)**

- FREE Carlo Rino stylish Compact Mirror with purchase of RM350 & above in a single receipt.
- 凭单张收据消费350令吉或以上即可免费获得Carlo Rino独家 Stylish Compact Mirror。

**CARLO RINO**

- Terms & Conditions:
- While stock last.
  - 送完为止。

**Famous Amos (G83a)**

- Purchase RM25.00 (normal priced items only, not valid with purchase of festive hampers) and get free one piece Big Cookie (crunchy or chewy) or Muffin or Brownie.
- 凡消费25令吉以上, 即可获得1个 Big Cookie 或 Muffin 或 Brownie (只限原价商品, 不包括礼盒)

**FRED PERRY (G64)**

- 10% discount on total purchase of any amount and not valid with any discount & promotion.
- 任何消费可享受有10%折扣。

**GAO! GAO! (G17)**

- 10% discount on total spend.
- 总消费可享受有10%折扣。

**HR PASSION (G37)**

- Purchase of RM2,000, entitle for Hour Passion Limited Polishing Cloth.
- 凡消费2,000令吉, 即可获得免费赠品Hour Passion限量抛光布。

**KASHKHA (G79)**

- 5% discount on total purchase of any amount
- 任何消费可享受有5%折扣。

**KASHKHA****MANGO OUTLET (G22)**

- RM10 off with minimum spend of RM200 on total bill.
- 凡购买200令吉或以上, 可享受有10令吉折扣。

**MANGO OUTLET****MJ BLACK by Metrojaya (G81-83)**

- 10% discount on selected item up to 40% discounted items.
- 凡购买折扣40%以上的指定物品, 即可享有额外10%折扣。

**MJBLACK****MOTO GUZZI (G86)**

- 5% discount on total purchase of any amount.
- 任何消费可享受有5%折扣。

**SWAROVSKI (G55)**

- 10% off on regular priced items.
- Date: 1st May until 31st December 2022
- 原价商品可享受有10%折扣。
- 有效日期: 5月1日至12月31日2022年

- Terms & Conditions:
- Promotion is valid to tourists residing out of Malaysia.
  - This Offer excludes the following: New Collections, Capsule Collections, Designer Collections, Myriads Collections, The Swarovski Remix Bundles, Limited Editions, Annual Editions, SCS exclusives, Online exclusives, Eyewear, gift cards, pen refills, cleaning products and delivery charges.
  - Other terms and conditions apply.
- 条规:
- 优惠只限于不居住于马来西亚的游客。
  - 此优惠不包括: 新品、Capsule系列、设计师系列、Myriads收藏系列、The Swarovski Remix Bundles、限量版、年度版、SCS独家产品、线上独家产品、眼镜用品、礼品摆件、书写工具、墨水笔芯、抛光布、清洁工具及运费等等。
  - 以及其他条规。

**Wacoal FACTORY OUTLET (G78)**

- Purchase RM200 and above and get a free gift.
- 凡购买200令吉或以上, 可获得免费礼品。

**BARI UMA (F61)**

- 10% discount on selected items (Ala Carte Menu)
- 指定食物10%折扣。

**CITIZEN (F01)**

- 5% discount for selected model.
- 指定物品5%折扣。

**CITIZEN®****Coleman (F11)**

- 50% discount on selected item. Coleman PFD, Coleman Water Recreation Category, Montbell Insulation Category
- 指定物品折扣 50%: Coleman PFD, Coleman Water Recreation Category, Montbell Insulation Category

**G-SHOCK (F83)**

- Visit store for seasonal promotions.
- 参观此商店以获取季节性促销。

**G-SHOCK CASIO**